

# R

## **SPECIAL DINING OFFERS (VALIDITY: AUGUST & SEPTEMBER 2022)**

### **DYNASTY CHINESE RESTAURANT**

Complimentary Dessert for party of 4 or above for lunch and dinner

### **BIRTHDAY OFFER FOR ALL OUTLETS**

A complimentary birthday cake for birthday star with dining-in party of 4 or above  
(Please place order 2 days in advance when making table reservation)

#### **TERMS & CONDITIONS**

- Valid staff identification/membership card are required to be presented for verification purpose.
- Advance reservation with indication of the use of offers is required and subject to restaurants' availability.
- The availability of offers are subject to change under government regulations.
- The offers are applicable for dine-in only excluding private dining room.
- Deposit is required for booking party of 10 or above.
- All prices are subject to 10% service charge based on original price.
- The offers cannot be used in conjunction with other promotions & discounts.
- Blackout dates, including **September 10 – 12, 2022** apply and please contact restaurants for details.
- In case of disputes, the decision of Renaissance Harbour View Hotel Hong Kong shall be final.

UNEXPECTED  
SURPRISES  
AWAIT AT  
RENAISSANCE  
ESHOP



For general reservations and enquiries, please call 2802 8888  
or email to [rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com](mailto:rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com)

# R

## 香港萬麗海景酒店餐飲優惠 (優惠期至2022年8 - 9月)

### 滿福樓

午市及晚市四位惠顧可享免費甜品

### 生日禮遇

顧客於生日月份四位或以上惠顧餐廳堂食可獲贈生日蛋糕  
(需於兩天前預訂)

### 條款及細則

- 請出示有效的職員證或會員証以享優惠。
- 敬請預先訂座並說明使用相關優惠，並視乎餐廳座位供應情況而定。
- 優惠供應時間會因應政府防疫措施而調整。
- 所有優惠只供堂食及不適用於廳房消費。
- 十位或以上訂座需預先繳付訂金。
- 需另收取加一服務費(以原價計算)。
- 優惠不可與其他優惠及折扣同時使用。
- 優惠不適用於餐廳指定日子包括**2022年9月10 - 12日**，詳情可致電餐廳查詢。
- 如有任何爭議，香港萬麗海景酒店保留最終決定權。

一般訂座及查詢，請致電 2802 8888 或電郵至  
[rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com](mailto:rhi.hkghv.restaurants@renaissancehotels.com)

全新萬麗網上  
商店獨特驚喜  
待您發掘



1 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG  
RENAISSANCEHARBOURVIEWHK.COM TEL: 2802 8888

RENAISSANCE®  
HARBOUR VIEW HOTEL HONG KONG  
香港萬麗海景酒店